
Assemblea 16/02/24
A les 16.35h al porxo de l’escola

─

Assistents
Veure el final del document.

Ordre del dia
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta anterior.

2. Roda de comissions (presentació noves comissions; comi Solidaritat i l’arrencada del projecte el Quilo; Bricofesta;
etc.)

3. Posada en comú dels delegats de famílies al Consell escolar.

4. ButlletI digital.

5. Precs i preguntes.

Notes
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta anterior

S’aprova l’acta amb el vot a favor de totes les participants.

2. Presentació de les comissions. Posada en comú de les feines que s'estan fent.

Comissió Solidaritat
Gabriela i Ishane. Tenen 2 projectes. El primer “El Quilo”, recollida d’aliments per a diferents entitats. S’instal·laran unes
caixes a fora de les aules on els infants podran deixar les seves aportacions. És una acció a llarg termini i cada mes es farà
la recollida d’un determintat aliment. EL primer aliment que es recolectarà és la llet i aquesta es donarà a Caritas.

Sorgeixen preguntes entre les assistents. Aquesta acció és independent de la resta d’escoles de Sant Cugat. La primera
donació es farà amb Caritas però també en donaran a altres entitats. Es farà la consulta si es pot vincular directament amb
el banc d’aliments.
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La segona acció és la Xocolatada solidària, amb l’objectiu de recollir diners per la Fundació Anita (Càncer Infantil). Cal
parlar amb la Carol pel tema dels permisos i l’ubicació del esdeveniment ( a fora o dins de l’escola). En el moment de
sol.licitar el permís s’ha de demanar contenidors per a la brossa, ja que l’any passat es van generar molts residus, i van
acabar les papereres de l’escola plenes i deixalles pel terra. Data prevista 23 de març.1

Benestar
Es reuneixen un cop al mes. Tenen pendent una reunió amb la direcció de l’escola per conèixer les necessitats que hi ha en
el nostre centre. Els agradaria poder fer un taller abans d’acabar l’any però no tenen clar si el podran dur a terme. En cas
contrari el faran el curs vinent.
Sorgeix el dubte de quin és l’objectiu de la comissió i ens expliquen que es tracta de vetllar pel benestar emocional dels
infants.

Esports
La comissió està una mica parada, però segueix amb la venta de samarretes. Comenten que es farà una cursa pel barri
d’infants i famílies.
Des de la Junta es proposa que comuniquin totes les activitats esportives que es fan al municipi per tal de penjar-les a les
xarxes i fer-ne difusió.

Extraescolars
Presenta l’ Adriana en nom de la comissió, no pot venir ningú i exposa el que li ha transmés. Hi ha una mare de l’escola que
s’ha posat en contacte amb elles per tal d’oferir els seus serveis per a l’activitat d’anglès. Aquesta comenta que hi ha
malestar entre les famílies i proposa fer un canvi de Kids&us.
Tanmateix consideren el següent:

L’Any passat es va fer enquesta a les famílies i el resultat va ser que el 66% els hi havia complert les expectatives i el 90%
l'havia valorat per sobre del 6. De fet, només una família, els va suspendre amb un 4. Donats aquests resultats no ens
havíem plantejat el canvi, que a més suposaria un canvi de sistema d'aprenentatge.
Creiem que si es vol canviar kids and us (i per tant, el mètode d'aprenentatge), s'hauria de consultar les famílies actuals que
l'estan fent servir; tenint en compte que els grups estan plens en gairebé tots els nivells.
Tenim certs dubtes amb la idea que una família de l'escola entri a oferir extraescolars perquè, fins ara, direcció escola no
volia que les famílies es lucressin. A més, hi va haver una experiència complexa quan una altra família, durant anys, va
oferir una extraescolar al centre (jujitsu). A més, en com a mínim, una altra ocasió, a una mare de l'escola se li va
denegar/posposar fins que no hi tingués els fills poder oferir una extraescolar al centre.
Creiem doncs, que si es canvia, perquè es creu que és millor, s'hauria de valorar diverses propostes, empreses i mètodes.

A l’assemblea ha vingut la Maribel, la persona que proposa un canvi d’empresa. Explica que ella ofereix el seu servei per
diferents escoles de Sant Cugat a través de Paidos. Li consta que hi ha queixes de moltes famílies que no estan d'acord amb
el servei que ofereix l’actual empresa. Demana que es mirin dferents propostes, no només la seva. Així com, que es torni a
fer una enquesta per valorar el grau de satisfacció de les extraescolars, i concretament de l’anglès. També es demana que
aquesta vagi dirigida a totes les famílies no només a les usuaries d’Atlas.

1 La data de l’esdeveniment ha quedat anul·lada posteriorment a la redacció de l’acta.
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Intervé la Laura O. i comenta que la metodologia que utilitza Kids&us no va en la línia de l’escola. Tanmateix, proposa que
l’entitat que ofereix les extraescolars es podria coordinar amb el departament d’anglès de l’escola i així fomentar els
mateixos aprenentatges ( una o dos trobades al curs per tal de fer una programació general).
Aquesta idea activa el debat entre les participants, ja que algunes opinen que aquesta coordinació generaria desigualtats
entre els infants de l’escola.

Bricolatge i patis
La jornada es durà a terme el cap de setmana del 6-7 abril.
Es comenta que hi ha un quartet al costat de la cuina ple de material que s’ha de retirar. Cal valorar si el dia de la brico es
un bon dia per fer-ho.

Comiat de 6è
Volen fer proposta de mercat de 2a mà i butifarrada durant la Bricofesta. CAl fer instància a l’EMD per foc i graellades i
mirar si es pot fer foc a l’escola.
També comenten la possibilitat de posar bar a la festa de final de curs.

Festa de final de curs
S’estan valorant dferents propostes. La rifa segurament no es farà.

Acabem la reunió quedant dos punts de l’ordre del dia pendents per a la següent assemblea.
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Assistents
Per part de la Junta

 Adriana Bertrand
 Mariona Parera
 Anna Soler
 Noela López
 Mònica Llastarri

S’excusa la Judith Jacovkis

1. Laura Olivella I4 - 1er
2. Neus Espinach I4 - 1er
3. Alba Alsina I3
4. Miguel GRau López I3
5. Iria FRaga Rivas 3er
6. Pili Iglesias I4
7. Mar Marcos I5
8. Eva Benito I5
9. Beth C I5
10. Gabriela 4rt
11. Ishane 1er
12. Maribel 3r
13. Marta N. 3r


